
mei 2024

1

Bewonersvereniging
Vesting Heusden

Inhoudsopgave

 Van de bestuurstafel
 Uitnodiging jaarlijkse ledenvergadering
 Verkeerssituatie Demer
 Beweeg en ontmoetlocatie
 Zonnepark Bakkersdam
 Achterstallig onderhoud

Van de bestuurstafel
Het voorjaar is alweer in volle gang en onze jaarlijkse ledenvergadering staat voor
de deur. Het bestuur heeft de afgelopen periode niet stil gezeten. Een goed
moment om jullie middels deze nieuwsbrief op de hoogte te brengen van de
laatste ontwikkelingen.

De afgelopen periode is er opnieuw veel gebeurd binnen de thema’s
Leefomgeving, veiligheid, verkeer en duurzaamheid.

Bestuur Bewonersvereniging Vesting Heusden
Frank van der Velden voorzitter
Robin Brinkman secretaris
Jeroen Bender
Isabelle van der Heijden

Martin Vaartjes gaat de vesting helaas op korte termijn verlaten en is per direct
bestuurslid af. Ben je geïnteresseerd om mede-bestuurslid te worden of een
project te dragen, meld je aan!

Uitnodiging jaarlijkse ledenvergadering
De jaarlijkse ledenvergadering zal plaatsvinden op 12 juni a.s. van 19:30 tot 21:30.
We nodigen onze leden van harte uit deel te nemen aan deze vergadering. De
vergadering zal dit keer plaats vinden in de aula van de JPS, Demer Heusden. Na
afloop van de formele vergadering is er gelegenheid om bij te praten met een
drankje. We houden de vergadering kort en strak.

De Vesting pres(en)teert
Op 2 juni a.s. zal in de tuin van het Gouverneurshuis (Putterstraat 14) een markt
zijn waar alle organisaties en verenigingen zich kunnen presenteren. Uiteraard is
de Bewonersvereniging hier ook present. Kom ons bezoeken!

Gymzaal – oude MAVO

De ledenvergadering van 2023 was nog maar net achter de rug of de eerste
ontwikkelingen deden zich al voor. De sloop van Pidie Plokwok. Om de door de
gemeente gestelde deadline van 1 juli 2023 te halen werd alles uit de kast
gehaald. Zo werden wettelijke bezwaartermijnen niet gerespecteerd en werden er
ook maar even zes bomen gerooid wat niet de bedoeling was. De gemeente stond
er bij en keek er naar. Ons bezwaar werd niet ontvankelijk verklaard want de sloop
was toch al gebeurd.

En daarna? We kijken al bijna tegen een kale vlakte aan waar behalve het
instrooien van gras niets is gebeurd. Formeel is er (nog) niets bekend, maar in de
wandelgangen gaan geluiden om de gymzaal alsnog te slopen. Het plan om
woningen te bouwen is anders niet meer rendabel.
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Vismarkt

In de vergadering van B&W van 14 mei 2024 is het definitieve schetsontwerp voor
de herinrichting van de Vismarkt vastgesteld. Dit schetsontwerp zal waarschijnlijk
in de raadsvergadering van 18 juni 2024 worden bekrachtigd. Het plan is zoals wij
allen dat eerder in de bus hebben gekregen.
Hiermee komt een einde van een participatieproces van ruim 2 jaar. Een lang
proces om ook eens de zwijgende meerderheid een stem te geven. Een proces
waaraan door circa 350 bewoners en ondernemers is deelgenomen. Middels de
enquête, bezoek aan de Week van de Vismarkt etc. Er kwamen verschillen naar
voren, maar ook duidelijke overeenkomsten. Een proces dat tot en met de
presentatie van het eerste schetsontwerp transparant was. Iedereen kon via de
website van de gemeente meekijken. Daarna werd het wat troebel. Zo zijn de
reacties op het eerste schetsontwerp niet publiekelijk gedeeld en is onduidelijk op
basis van welke argumenten het uiteindelijk schetsontwerp nu tot stand is
gekomen. Een ontwerp waarin de wens van 250 bewoners en ondernemers niet
wordt gerespecteerd.

Gemeentelijk beleid parkeren bij evenementen

In nauwe samenwerking met de bewonersvereniging is de gemeente op
bestuurlijk- en ambtelijk niveau bezig een drietal (zeg maar light-medium-heavy)
protocollen op te stellen die aan de evenementen vergunning aanvrager worden
uitgereikt.  Het betreft hier richtlijnen inzake parkeren, verkeersregelaars e.d.,
waaraan het desbetreffende evenement zich moet houden, zodat de vesting voor
bewoners ook leefbaar blijft tijdens die evenementen.
We hebben er alle vertrouwen in dat deze protocollen door de gemeente op zeer
korte termijn worden geformuleerd en vastgesteld.

Jonker Fris

De Omgevingsvergunningsprocedure van de Firma van Sluisveld om op het
terrein van de voormalige Jonker Fris fabriek een nieuwe productiehal te bouwen
en haar productie daar te bundelen is in haar geheel doorlopen en de
vergunningen zijn verleend en onherroepelijk. Naar verwachting zal de
sloop/nieuwbouw in Q1 2025 beginnen.
Van Sluisveld heeft dit terrein, ondanks het eerste recht op aankoop van de
gemeente Heusden, kunnen kopen en is al 7 jaar bezig met de planvorming.
De bewonersvereniging heeft inmiddels nauw contact met van Sluisveld en de
gemeente en ziet er mede op toe dat alle mogelijke ontwikkelingen binnen de
vastgestelde milieueisen en demarcaties plaats vinden en getoetst worden. De
planvorming heeft betrekking op het (vroeger) bebouwde gedeelte. Het terrein ten
oosten van die fabriek -naast de haven- is ook eigendom van van Sluisveld.
Mogelijk kan op dit stuk van het terrein een voor de Vesting aantrekkelijke functie
gecreëerd worden, ook hier vinden gesprekken over plaats. De bouwplannen
passen binnen het huidige bestemmingsplan. Van Sluisveld houdt in de plannen
rekening met het aanzicht vanuit de vesting op zijn bedrijfshallen en heeft
toegezegd de markante schoorsteen te behouden en te restaureren.

Duurzaamheid in de Vesting

a. zonneparken

De gemeente Heusden onderzoekt de mogelijkheid van een collectief zonnepark
via een “energiegemeenschap” op Bakkersdam, de voormalige vuilstortplaats, die
gemeentelijk eigendom is. Zie hiervoor ook https://www.heusden.nl/heel-heusden-
duurzaam/duurzaam-nieuws/zonnepark-op-voormalige-stortplaats-bakkersdam-in-
heusden/.

https://www.heusden.nl/heel-heusden-duurzaam/duurzaam-nieuws/zonnepark-op-voormalige-stortplaats-bakkersdam-in-heusden/
https://www.heusden.nl/heel-heusden-duurzaam/duurzaam-nieuws/zonnepark-op-voormalige-stortplaats-bakkersdam-in-heusden/
https://www.heusden.nl/heel-heusden-duurzaam/duurzaam-nieuws/zonnepark-op-voormalige-stortplaats-bakkersdam-in-heusden/
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Dit project blijkt in verband met de vele stakeholders(gemeente, Waterschap,
Rijkswaterstaat) een complex en langdurig noodlot beschoren te zijn. Wij
vernemen helaas verder niets meer van de betrokken Wethouder.
Het project Zonnepark Hooibroeken zal waarschijnlijk in 2025 doorgang vinden.

b. zonnepanelen
Ondanks de huidige Zeitgeist is de gemeente nog steeds niet ‘om’ in haar rigide
beleid op algeheel verbod op zonnepanelen op de daken, ook als ze niet vanaf
maaiveld zichtbaar zijn. We zien dat gemeente als den Bosch en vestingstad
Kampen hun beleid hebben aangepast aan deze tijd en hopen dat ons College het
beleid gaat aanpassen.

Verkeerssituatie Demer

De verkeerssituatie op de Demer heeft al jaren onze aandacht. Vooral in de
omgeving van de JPS wordt deze als onveilig ervaren. Overleg met de directie van
de school en de gemeente heeft voorlopig geresulteerd in een tweede
wegversmalling. Ook is er een door de leerlingen ontworpen bord geplaatst. Dit is
in de plaats gekomen van het bord “gevaarlijke kruising” bij de Bloemstraat.
Ouders zijn opgeroepen om hun auto niet in de verkeerssluis te parkeren bij het
naar school brengen van hun kind.

Een artikel in het BD wekt de indruk dat de gemeente van mening is dat de situatie
nu is opgelost. De directie van de school verwacht echter nog aanvullende
maatregelen. Tijdens de ledenvergadering van 12 juni aanstaande in de aula van
de JPS zal de directrice het standpunt van de school toelichten.

Beweeg en ontmoetlocatie
Bij het vaststellen van de “visie beweeg- en ontmoetingsruimte” heeft een
vertegenwoordiging van de JPS ingesproken en een lans gebroken voor een
beweeg- en ontmoetlocatie op het bastion bij de school. Leerlingen kunnen daar
tijdens schooltijden lekker bewegen. Jong en oud kunnen gebruik maken van deze
plek, die expliciet niet bedoeld is als alternatief voor de 1,3 kilometer verderop
gelegen Kubus. De wethouder heeft aangegeven prioriteit te willen geven aan een
beweegvoorziening in de Vesting. Door de leerlingen van de JPS wordt gewerkt
aan een programma van wensen. Tijdens de ledenvergadering van 12 juni
aanstaande in de aula van de JPS kan de directrice hier meer over vertellen.

Zonnepark Bakkersdam
Er zijn vergevorderde plannen om op locatie Bakkersdam een zonnepark te
realiseren. Het beheer zal door de “Energiegemeenschap Heusden” uitgevoerd
worden. Deze heeft de vorm van een coöperatieve vereniging en bestaat uit: 1/3
georganiseerde ondernemers, 1/3 georganiseerde inwoners en 1/3 lokale
overheid. De energiegemeenschap bepaalt hoe de energie verhandeld wordt en
hoe de baten ten goede komen aan de lokale gemeenschap. Alles is al gereed
voor de vergunningsaanvraag. Vooral voor de vesting met zijn beschermd
stadsgezicht kan dit een alternatief zijn voor zonnepanelen op eigen dak.
Momenteel wordt er gewacht op de beschikbaarheid van een aansluiting. Verder is
het een complex project met gemeente, Rijkswaterstaat en Waterschap als
stakeholders, hetgeen vaak vertragend werkt......
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Achterstallig onderhoud
We wonen allemaal met veel trots en plezier in onze mooie vesting. Het valt ons al
enige tijd op dat er minimaal aandacht wordt besteed aan het plegen van
noodzakelijk onderhoud voor het behoud van onze mooie vesting. We hebben al
meerdere meldingen gemaakt via o.a. de Buitenbeter app maar krijgen het idee
dat de gemeente geen volledig beeld heeft van de achterstand. Om de gemeente
hierbij te helpen roepen we jullie op foto’s te maken van dit achterstallig
onderhoud, deze te mailen naar info@bewonersverenigingheusden.nl en vooral
ook de melding te maken op de Buitenbeter app. We zullen alle foto’s verzamelen
en presenteren aan de gemeente.

Mededelingen
De volgende ledenvergadering vindt plaats op woensdagavond 12 juni 2024 in de
aula van de Johannes Paulusschool aan de Demer
Op 2 juni 2024 nemen we deel aan de presentatie Verenigingen en Stichtingen in
de tuin van het Gouverneurshuis
Communicatie vanuit ons vindt vanaf dit jaar alleen nog maar digitaal plaats. Via
mail, website, Facebook en BuurBook
Ongeveer eens per kwartaal hebben we informeel overleg met dein de vesting
wonende raadsleden

Lid worden?
= = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = =
Ja, ik meld mij aan als lid van de bewonersvereniging. De jaarlijkse contributie
bedraagt 10,- EUR.

NAAM:
VOORLETTERS:
STRAAT:
POSCODE:
E-MAIL:

Inleveren kan op één van de volgende adressen:
 Putterstraat 80A
 Hertogin Johanna van Brabantstraat 3
 Sterrestraat 6
 Molenstraat 4

U kunt ook e-mailen: ledenadministratie@bewonersverenigingheusden.nl

mailto:info@bewonersverenigingheusden.nl
mailto:ledenadministratie@bewonersverenigingheusden.nl

